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Voorzitter A.H.M. Albers
Aanwezigen A.H.M. Albers, M.W. Bloemberg, J.J. du Croix, T.G.H. Boekhorst, P.J.M. Putman, 
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1 Opening en vaststellen agenda
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom.
De aanwezigen besluiten in meerderheid het onderwerp Visie op participatie vanavond 
te bespreken. Daarmee is de agenda vastgesteld. 

2 Inspraak
Er hebben zich geen insprekers aangemeld.

3 Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering
De besluitenlijst van de vergadering van 28 mei jl.  wordt voor de volgende keer 
geagendeerd. 

4 Vaststellen raadsplanning en lijst toezeggingen en moties (ibabs)
De 2eVGR staat nu foutief op de kalender in oktober, dat moet december zijn. 
Toegezegd is wel om bij de begroting de laatste stand van zaken te vermelden.

5 Visie participatie (status werkgroepen en dorps-/wijkraden)-Punt van Orde PvdA 
commissie Middelen december
Door de fractie van de PvdA is in december voor de commissie Middelen bijgaand punt 
van orde ingediend inzake visie participatie (status werkgroepen en dorps-/wijkraden). 
Door het college is in dezelfde commissievergadering een aanvullende notitie 
toegezegd over wat de huidige situatie is, de verhouding tussen werkgroepen en 
dorpsraden qua contactmogelijk-heden met de gemeente en eventueel ervaringen. 
Deze informatie is in de vorm van een RIB aangeboden. De beleidsnotitie "Zevenaar 
verbindt" uit 2018 is toegevoegd aan deze RIB. Deze notitie heeft u in december 2018 
voor kennisgeving aangenomen.
De notitie 'contacten inwoners en gemeente' is aan het agendapunt toegevoegd. Hierin 
staan alle verschillende contacten die inwoners kunnen gebruiken om contact met de 
gemeente te leggen.
Het CDA geeft aan dat dorpsraden een verlengstuk van de gemeente is en dat dat 
vertrouwen geeft aan inwoners (in ieder geval in Babberich) 
Lokaal Belang is verguld met dorpsraden en pleit er voor dat inwoners meer 
geaccommodeerd worden door de gemeente . Participatietrajecten zijn opgezet om 
draagvlak te creëren; duidt op het verschil tussen overheidsparticipatie en 
burgerparticipatie; zij vinden de kaders waar binnen gepraat mag worden te eng. De 
nieuwe instrumenten hebben een wisselwerking en verschillende relevantie. Pleiten 
voor een brede bespreking en geeft aan dat wij moeten bespreken wat wij er mee 
willen.

De portefeuillehouder wil graag vaker met de cie bespreken in een bredere context; 
waar deze vraag  begon was de vraag werkgroep versus dorpsraad. Dat was maar een 
enkel probleem;  in Lobith Tolkamer speelde er een issue over verkeer en vervoer; 



beide geesten bij elkaar brengen is niet gelukt; het probleem is opgelost omdat de 
werkgroep zich heeft opgeheven; Spreekt de wens uit “laat 1000 bloemen bloeien”; dat 
mag ook! Open het gesprek aangaan; kaders stellen is moeilijk; met ideeën komen is 
ook moeilijk, daar moet je mensen mee helpen. Daar ligt de uitdaging; eerst het dorp 
aan het woord laten en dan vorm en inhoud aan geven. Dank voor de reacties op het 
schema “inspraak of beginspraak?”
Conclusie: input is geleverd en de vraag ligt er nu om op gezette tijden hierover verder 
te spreken. 

6 Kaderbrief 2021-2024
De commissieleden geven complimenten over deze heldere notitie die een goede 
doorkijk geeft naar de nabije toekomst. Het is duidelijk dat bij de begroting het 
herstelplan besproken word. De commissieleden zijn, ook via de auditcommissie, goed 
betrokken bij dit onderwerp.
Commissieleden vragen om nauw betrokken te worden bij het maken van de mjb en 
het herstelplan.
Onduidelijk is op dit moment hoeveel geld Zevenaar van de Provincie en van het Rijk 
krijgt. 
Het CDA roept op om een gezamenlijke oproep aan de provincie en het Rijk te doen 
om de gevolgen van de corona crisis te vergoeden; ‘verdere bezuinigingen verdienen 
onze inwoners niet’.
De SP vraagt zich af hoe andere fracties staan tegen over de kosten die gemoeid zijn 
met extern vergaderen door de gemeenteraad. De SP is daar tegen. De meerderheid 
in het Presidium was hier wel voorstander van.
Diverse fracties geven aan dat de bijlage bij de kaderbrief, met het verzoek van de 
werkgeverscommissie voor een urenuitbreiding bij de griffie, nog besproken moet 
worden in de fracties. 
De wethouder dankt de fractie voor de complimenten. Hij geeft aan dat de 2e VGR ná 
de begroting komt. De cijfers die er dan zijn en die in het herstelplan verwerkt worden, 
zullen de meest actuele cijfers zijn die dan voor handen zijn. In het kader van 
investeren in het herstelplan wordt er naar gestreefd om projecten regionaal aan te 
vliegen, dan doet de provincie ook mee. De eerste signalen uit het Rijk zijn niet erg 
positief. De VNG is in onderhandeling met het Rijk. Halverwege juli zal meer duidelijk 
worden over verdeelsleutels. Op een vraag vanuit de raadscommissie aan welke 
knoppen de raad kan draaien mbt de financiën geeft de wethouder aan dat dat maar 
zeer beperkt mogelijk is: Het inkomen van de gemeenten zijn belastingen en aan de 
uitgaven kant zijn dat bezuinigingen; de belangrijkste middelen moeten bij het Rijk 
vandaan komen. 
De verslagen van de auditcommissie worden met de raadsleden gedeeld. De 
auditcommissie wordt vanuit de wethouder en afdeling Middelen per vergadering 
voorzien van de meest actuele cijfers. 
Vanuit de werkgeverscommissie wordt nog een toelichting gegeven op het verzoek om 
urenuitbreiding op de griffie te realiseren. De griffie medewerkers staan onder flinke 
druk om alle extra vergaderingen en overige bijeenkomsten te faciliteren. Hierdoor 
maken zij al maanden lang structureel overuren. 
Het voorstel dat er nu ligt is unaniem door de werkgeverscommissie aan de raad 
voorgelegd.

7 Z/20/351903 Uitvoeringsrapportage grondexploitaties 2019
De raad wordt voorgesteld de Uitvoeringsrapportage grondexploitaties 2019 vast te 
stellen.

Portefeuillehouder: Nanne van Dellen



De commissie geeft complimenten over het behaalde resultaat tot nu toe. Zij zijn 
belangstellend naar de stand van zaken mbt Zevenpoort. Gevraagd wordt naar de 
nieuwe woondeal. Commissieleden vragen naar het risico van het niet doortrekken van 
de A12 A15. Zitten bedrijven op die goedkeuring te wachten voordat zij besluiten tot het 
kopen van een kavel? Loopt Zevenaar daar nog risico mee en is daar rekening mee 
gehouden?
De wethouder geeft aan dat in Zevenpoort over alle kavels gesprekken gevoerd 
worden. Banken gaan nu wel voorzichtiger om met leningen, maar “ ook daar zien we 
dat de draad weer wordt opgepakt”. Corona heeft wel een vertragend effect.
De commissie adviseert om de uitvoeringsrapportage grondexploitatie 2019 als een 
hamerstuk op de agenda van de raad te plaatsen.

8 Z/20/359380 Jaarstukken 2019 gemeente Zevenaar
De raad wordt voorgesteld:
1. De jaarstukken 2019 vast te stellen;
2. Kennis te nemen van het accountantsverslag van Stolwijk & Kelderman en de 
reactie van het college op dit verslag;
3. Het voordelige resultaat 2019 toe te voegen  aan de algemene reserve.

Portefeuillehouder: Nanne van Dellen

De ambtelijke organisatie wordt bedankt voor de heldere jaarstukken. De commissie 
staat stil bij de opmerkingen van de accountant mbt de aanbestedingen. Dat gaat nog 
niet goed, het afgelopen jaar was er al wel een verbetering te zien. Commissieleden 
spreken hun zorg uit mbt de inhuur van personeel. Inhuur van derden is altijd duurder 
dan vast personeel. De portefeuillehouder geeft aan dat de vacatures zich inmiddels 
uitkristalliseren en de organisatie gaat die vacatures invullen met vast personeel. 
Commissieleden geven aan dat het duidelijk is dat er te weinig budget mee is gegeven 
voor de extra taken die het Rijk naar gemeenten heeft overgeheveld.
Lokaal Belang geeft aan dat zij blij zijn met de snelle en goede beantwoording van hun 
technische vragen
Commissieleden geven aan dat de positieve resultaten behaald worden dankzij 
eenmalige meevallers. 
Wethouder geeft aan dat Zevenaar in control goed werkt. Door eigen controles zijn 
afwijkingen boven gekomen. Bij de basis op orde wordt hier ook aandacht aan besteed. 
Conclusie van de commissie is dat de jaarstukken als hamerstuk naar de raad kunnen.

9 Z/19/344604  Verordening speelautomatenhal Zevenaar 2020
De raad wordt voorgesteld om de Verordening speelautomatenhal Zevenaar 2020 vast 
te stellen.
Portefeuillehouder: Lucien van Riswijk

Raadsleden kunnen zich vinden in het raadsvoorstel. Er wordt gevraagd naar de 
gevolgen van het voorstel voor de zittende ondernemer. Portefeuillehouder geeft aan 
dat in een volgende ronde de zittende ondernemer gewoon mee kan doen. “Hij heeft 
geen voordelen, maar ook geen nadelen ten opzichte van anderen.” Commissieleden 
Conclusie van de commissieleden is dat dit voorstel als hamerstuk naar de raad toe 
kan. 

10 Factsheet 2019 Ambulancezorg Gelderland-Midden (VGGM) 010320 gemeente 
Zevenaar
Geagendeerd op verzoek van de fractie van de VVD (lijst ingekomen stukken 
raadsvergadering 13 mei jl.). De fractie wil de aanrijtijden in de commissie bespreken.



De VVD vraagt de wethouder wat die er aan kan doen dat de aanrijtijden in de kernen 
omlaag gaat. Burgemeester geeft namens de portefeuillehouder aan dat op 30 
september er een informatieve bijeenkomst is over de aanrijtijden. 
Partijen zijn het er over eens dat het goed zou zijn om iedere 6 maanden de cijfers over 
de aanrijtijden in de commissie te bespreken.

11 Punten van orde commissie
Er zijn geen punten door de commissie ingebracht. 

12 Mededelingen portefeuillehouders
Er zijn geen onderwerpen ingebracht. 

13 Rondvraag
Er zijn geen rondvragen. 

14 Sluiting
De voorzitter sluit om 22.00 uur de vergadering.

Zevenaar, 2 juni 2020.
Namens de Agendacommissie,
Will van der Vlies, commissiegriffier


